
 Iltakoulu ry 
 Hallituksen kokous 3/2024 

 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Torstai 8.2.2024 klo 14 
 Paikka  Luentosali E350, Päätalo 

 Tampereen yliopisto 
 Kalevantie 4, 33100 Tampere 

 Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri 
 Kia Katjos 
 Anni Hasu 
 Veera Vikman 
 Kaisla Kurki 
 Vertti Alamännistö 
 Saila Jussila  poistui 15.39 
 Lassi-Olavi Mäkinen 
 Meeri Vehmersuo  poistui 15.29 

 Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
 Viivi Laiho   poistui 14.21 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 14.00. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 



 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Anni Hasu ja Kia Katjos. 

 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Iltakoulu on saanut kutsun Indecsin 38. vuosijuhlille. Iltakoulu kiittää kutsusta. 

 Iltakoulu on saanut viime vuoden verenluovutuskampanjasta SPR:ltä hopeisen 
 kunniakirjan. 

 Iltakoulu on saanut yhteydenotot Polho ry:lta ja Taso ry:lta yhteistapahtumiin liittyen. 

 Iltakoulu on saanut P-klubin hallitukselta tervehdyksen. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Iltakoulun tilillä on rahaa kokoushetkellä 36 750,18 euroa. 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Ei laskuja tai korvauksia. 

 Sijoittamiseen liittyviä asioita on tältä vuodelta käynnistelty. 

 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Anni Ketola ehdotti 23.1.2024, että maksetaan POP-pankille 30,00 euroa tilinkäyttö- ja 
 pankkikorttioikeuksien vaihtamisesta. Kulut menevät rahoitusbudjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 



 b)  Meeri Vehmersuo ehdotti 24.1.2024, että käytetään 235,06 euroa kaverisitsien vahvoihin 
 juomiin. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 c)  Anni Hasu ehdotti 29.1.2024, että maksetaan Meeri Vehmersuolle 259,85 euroa vahvojen 
 juomien ja tarvikkeiden ostamisesta kaverisitsejä varten. Kulut menevät tapahtumien 
 budjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 d)  Anni Hasu ehdotti 30.1.2024, että maksetaan Anni Ketolalle 664,75 euroa kaverisitsien 
 ruokien ja tarvikkeiden ostamisesta. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan 
 tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 e)  Anni Hasu ehdotti 31.1.2024, että maksetaan Henrietta Mikkolalle 189,97 euroa 
 vuosijuhlien haalarimerkeistä. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 f)  Anni Hasu ehdotti 2.2.2024, että maksetaan Peppi Sahlbergille 18,65 euroa kauramaidon 
 ja kahvin ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin 
 myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 g)  Anni Hasu ehdotti 2.2.2024, että maksetaan Veera Vikmanille 3,94 euroa limsan 
 ostamisesta vaalivalvojaisiin. Kulut menevät kulttuuritapahtumien budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 h)  Anni Hasu ehdotti 2.2.2024, että maksetaan Lassi-Olavi Mäkiselle 9,62 euroa pullien 
 ostamisesta kaverisitseille. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman 
 lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 i)  Anni Hasu ehdotti 2.2.2024, että maksetaan Vertti Alamännistölle 2,18 euroa 
 tarvikkeiden ostamisesta kaverisitseille. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan 
 tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 j)  Anni Hasu ehdotti 2.2.2024, että maksetaan Vertti Alamännistölle 65,55 euroa viinin ja 
 tarvikkeiden ostamisesta vaalivalvojaisiin. Kulut menevät kulttuuritapahtumien 
 budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 k)  Anni Hasu ehdotti 2.2.2024, että maksetaan Turvoke ry:lle 260,00 euroa YTHS-saunan 
 vuokraamisesta hvk:ta varten. Kulut menevät hvk:n budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 



 l)  Saila Jussila ehdotti 6.2.2024, että käytetään 34,50 euroa postimerkkeihin kide.appista 
 tilattujen haalarimerkkien postitusta varten. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja 
 katetaan merkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 m)  Anni Hasu ehdotti 7.2.2024, että maksetaan Selma Vadenille 12,23€ mehun ja mukien 
 ostamisesta harkkakyykkään. Kulut menevät liikunta- ja hyvinvointitapahtumien 
 budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 n)  Anni Hasu ehdotti 7.2.2024, että maksetaan Kaisla Kurjelle 44,83 euroa Iltakoulun 
 nettisivujen lisenssin maksamisesta. Kulut menevät tiedotusmenoista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 8.  Palaute hallitukselle 

 Iltakoulun hallitus on saanut palautetta liittyen lentopalloryhmän palloiluvuoroihin. 
 Palautteenantajan toiveena olisi, että lentopalloryhmän aktiivisuuden ollessa tällä hetkellä 
 alhainen vuoroa voisi käyttää muuhunkin palloiluun. Hallitus kiittää palautteesta ja lähtee 
 edistämään ja suunnittelemaan asiaa. 

 Hallitus on saanut myös jälleen palautetta hyvästä kulttuurikatsauksesta. Hallitus kiittää 
 palautteesta. 

 9.  Anti-lehden painatustarjoukset 

 Kolme painotaloa on vastannut kyselyyn. Viivi Laiho esitteli painatustarjoukset 
 hallitukselle. Kaisla Kurki ehdotti esittelyn ja tarjousten perusteella, että valitaan 
 Anti-lehden painotaloksi Keuruun Laatupaino KLP Oy. Ehdotus hyväksyttiin. 

 10.  Toivekysely jäsenistölle 

 Hallitus kävi läpi jäsenistölle lähetetyn toivekyselyn vastauksia ja keskusteli niistä. 
 Hallitus kiittää vastauksista ja pyrkii ottamaan saatuja vastauksia huomioon 
 toiminnassaan eri sektoreilla. 

 Viivi Laiho poistui ajassa 14.21. 



 11.  Menneet tapahtumat 

 a)  IK loves international 24.1. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Osallistujia oli mukavasti niin vaihtareita kuin 
 iltakoululaisiakin. 

 b)  Kaverisitsit 25.1. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja siitä on saatu hyvää palautetta. Budjetista jäi yli 
 5,29 euroa. 

 c)  Presidentinvaalikatsomo 28.1. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja osallistujia oli hyvin paikalla. Palautetta on 
 saatu tilaan liittyen ja hallitus kiittää palautteesta. 

 d)  Harkkakyykkä 30.1. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja osallistujia oli hyvin paikalla. Tapahtumaan 
 osallistui myös vaihtareita. 

 e)  TREY:n järjestöstartti 6.2. 

 Hallitus osallistui TREY:n järjestöstarttiin ja kouluttautui tapahtumassa. 

 12.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Kyykkä 10.2. 

 Kyykkäjoukkue on valittu ja kyykkään liittyvät asiat ovat kunnossa. Kyykkää on 
 myös hienosti mainostettu Instagramissa. 

 b)  Presidentinvaalipaneeli 12.2. 

 Paneeli järjestetään maanantaina presidentinvaalin toisen kierroksen vaalipäivän 
 jälkeen. Paneeliin osallistuu opiskelijaedustaja ja henkilökunnan edustajia. 
 Tapahtuma järjestetään klo 12-14 Paavo Koli -salissa. 



 c)  YstävänpäiväLove 14.2. 

 Valmistelut tapahtumaan liittyen hoidettu ja henkilökunta rekrytoitu. 

 d)  Ekskursio Helsinkiin 22.2. 

 Osallistujia tällä hetkellä 15, ilmoittautuminen vielä auki tämän päivän ajan sekä 
 iltaohjelmaan että ekskursioon. 

 e)  Pikkulaskiainen 29.2. 

 Pikkulaskiaisen lippuja on jaettu ainejärjestötilasta hyvin. Lippuja voi vielä hakea 
 21.2. ainejärjestötilasta. Heihin, jotka eivät ole vielä hakeneet lippuaan, ollaan myös 
 yhteydessä henkilökohtaisesti. 

 f)  Ahvenanmaan matka 20.3.–22.3. 

 Hallitus keskusteli tapahtumasta ja sen järjestämiseen liittyvistä asioista. Hallitus 
 päätti, että Iltakoulu ei ole mukana järjestämässä tapahtumaa liian nopean aikataulun 
 sekä taloudellisten syiden vuoksi, mutta voi mainostaa tapahtumaa, jos tapahtuma 
 toteutuu. 

 g)  Viiniä sohvalla 21.3. 

 Viiniä sohvalla tapahtuma sovittu Tapio Raunion kanssa pidettäväksi 21.3. 
 Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Tapahtuman yhteydessä mainostettaisiin 
 mahdollisesti myös omien juomalasien tuomista tapahtumalle. 

 h)  Pride-approt 12.3. 

 Iltakoululla on vastuu tapahtuman rahaliikenteestä. Tapahtuma järjestetään 
 yhteistyössä Reettoreiden, Interaktion ja Patinan kanssa. Tapahtuman suunnittelu on 
 aloitettu. 



 i)  Maisterisitsit 

 Jäsenistöltä on kysytty kiinnostuksesta maisterisitseihin liittyen. Kiinnostuneita on 
 osoittautunut olevan hyvä määrä, joten sitsien järjestämistä aletaan suunnittelemaan. 
 Alustava päivämäärä on 22.3. ja alustava teema on lapsuuden haaveammatti. 

 Love-bileiden -etkoille on tullut yrityspuolelta ehdotusta yhteistyökuvioihin liittyen 
 Iltakoululle. Selvitetään yhteistyökuvioita ja mahdollisuuksia tähän liittyen. 

 Kutomiskerho suunniteltu pidettäväksi 7.3. Tukihenkilönä tapahtumassa toimii Vertti 
 Alamännistö. 

 Vihersitsit järjestetään 14.3. ja niistä kokoustetaan muiden järjestävien ainejärjestöjen 
 kanssa lähitulevaisuudessa. 

 Trivial Perseet tulossa Wappuna yhteistyössä Biopsin, Interaktion ja Teeman kanssa. 

 TREY:n vappukalenteri on avattu. 

 13.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Helmikuun kulttuurikatsaus on julkaistu. 

 Työväen larppaajat D&D kerho perustettu, jäseniä liittynyt 15. Ensimmäinen sessio 
 suunniteltu järjestettäväksi 4.3. 

 Vegehaasteen reseptit suunniteltu julkaistavaksi maanantaina 12.2. Instagramissa. 

 Kulttuuri- ja ympäristöpuolen toivekyselyssä mainostettu Helsingin yliopiston 
 hiilijalanjälkilaskuria. Hiilijalanjälkilaskuri otetaan alustavasti kokeiluun joissakin ensi 
 kuun tapahtumista. 

 Interaktion kulttuuripuolelle lähetetty sähköpostitse ehdotus Wapun pubiryöminnän 
 uudistamisesta. 

 14.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Hallituskuvat esittelyineen päivitetty verkkosivuille. 

 Nettisivujen lisenssin lasku maksettu. 

 Keskusteltiin Instagramin käytöstä hallituksen kesken. Tavoitteena olisi päivittää 
 Instagramiin enemmän Iltakoulun arkea. 



 Iltakoulu on ilmoitettu akateemisen luovuttamisen MM-kilpailuun eli SPR:n 
 verenluovutuskampanjaan. 

 15.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 Johdon kv-vastaavat ovat tavanneet. Tapaamisessa puhuttiin kv-tuen hakemisesta sekä 
 mahdollisista tulevista Johdon kv-tapahtumista. Seuraava tapaaminen 19.2. 

 Johdon muut ainejärjestöt eivät ilmaisseet kiinnostusta yhteisiä kv-harkkasitsejä kohtaan 
 kevään aikana. Alustavasti pohdittu, että syksyllä kv-harkkasitsit voisivat tulla kyseeseen. 

 16.  Koulutuspolitiikka 

 a)  Koulutuksen suunnitteluryhmien jäsenten valinta 

 Suunnitteluryhmään haki viisi henkilöä, joista yksi on ilmoittanut, että voi jäädä pois 
 harkinnasta, mikäli hakemuksia on tullut tarpeeksi. Kia Katjos ehdotti hakemusten 
 perusteella koulutuksen suunnitteluryhmään varsinaisiksi jäseniksi Valtteri 
 Koivukoskea sekä Roosa Pajusta ja varajäseniksi Salla Toiviaista sekä Eevi 
 Kotirantaa. Esitys hyväksyttiin. 

 Valtio-opin opintosuuntakohtaiseen ryhmään haki ja valittiin varsinaiseksi jäseneksi 
 Valtteri Koivukoski ja varalle Eevi Kotiranta. Kansainvälisen politiikan ryhmään ei tullut 
 hakemuksia, joten Kia Katjos ehdotti, että ryhmässä tällä hetkellä toimivia 
 opiskelijaedustajia pyydetään jatkamaan ryhmässä tänä vuonna. Ehdotus hyväksyttiin. 

 Koulutuspoliittinen vastaava ja puheenjohtaja ovat tavanneet henkilökuntaa. Haku 
 koulutuksen suunnitteluryöryhmiin päättyi 7.2. 

 Valtio-opin tutkijapäivät järjestetään 23.5. ja kansainvälisen politiikan tutkijapäivät 30.5. 

 Meeri Vehmersuo poistui ajassa 15.29. 

 17.  Työelämä ja alumni 

 Helsingin ekskursiosta lisää tapahtumaosiossa. 

 YKA:n tapaamiseen osallistuu hallituksesta Anni Ketola, Nette Länsipuro ja Saila Jussila. 



 Kia Katjos poistui kokouksesta ajassa 15.30. 

 18.  Varainhankinta 

 Keskusteltiin yhteistyöstä Kaijakan kanssa. Tapahtumia tai niiden jatkoja järjestetään 
 Kaijakassa tulevan vuoden aikana. 

 Colleget jaettu onnistuneesti ainejärjestötilasta. 5 kpl collegeita on jäänyt hakematta. 

 Keskusteltiin YKA -yhteistyöstä. 

 Iltakoululle alustavan suunnitelman mukaan tehdään mediakortti, jonka voi jakaa 
 yhteistyökumppaneille tarvittaessa. 

 Kia Katjos palasi kokoukseen ajassa 15.33. 

 19.  Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Tutorhaku on päättynyt maanantaina 5.2. ja hakemukset toimitetaan ensi viikolla meille. 

 Toimareiden kanssa on sovittu tapaamiset pesteihin liittyen. 

 Tukihenkilö-pinssit tehdään alkuviikosta. 

 Laulukirja-työryhmää tullaan mainostamaan jäsenistölle tulevaisuudessa. 

 Saila Jussila poistui kokouksesta ajassa 15.39. 

 20.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Tiistain palloiluvuoron tiedotus siirtyy Telegramiin, ilmoittautuminen vuorolle sitä kautta 
 20.2. alkaen. Whatsappiin on lähetetty linkki uuteen ryhmään. 

 Keskusteltiin alustavasti tälle talvelle talviliikuntatapahtuman järjestämisestä, mikäli 
 sellaisen ehtii vielä järjestämään. 



 21.  Ainejärjestötila 

 Päivystykset pyörii normaalisti. 

 Keskustan järjestötilojen muutoksiin liittyen on perustettu Telegram-ryhmä, jossa 
 Iltakoulua edustaa Roosa Pajunen ja Anni Ketola. 

 22.  Marrasjuhlat 

 Marrasjuhliin ja toimikuntaan liittyen Instagramiin tulossa esittelyä. Marrasjuhlan 
 toimikuntaa aktivoidaan lähitulevaisuudessa. 

 23.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Henkilökuntaa sekä TREY:n järjestökummia on tavattu. 

 Ensimmäinen syndikaatti järjestetään tällä viikolla. 

 24.  Muut esille tulevat asiat 

 Ei muita esille tulevia asioita. 

 25.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. 

 26.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 15.47. 

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Ketola, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  



 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Hasu, pöytäkirjantarkastaja  Kia Katjos, pöytäkirjantarkastaja 


